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FAU-møte Grettegutua barnehage 
 

 

REFERAT 
 

Møtedato: 06.12.2023 

Tid: 19.00 – 20.45 

  

Tilstede: Guro, Cathrine, Victoria, Ingrid, Karoline, Anette, Ida 

                

Forhindret: Marita, Karin 

 

Referent: Ida 
 

 Sak Oppsummering, oppfølging, konklusjon  
1. Påminnelser til 

arrangemanger 

tidigere 

Påminnelsene/invitasjonene har kommet litt for tett på arrangementene 

de siste gangene. Selv om det står i både årsplan og månedsplan, er det 

greit med en påminnelse i en travel hverdag på IST og på en lapp i hver 

garderobe.  

 

Lapper som blir lagt i hyllene, har en tendens til havne litt rundt omkring, 

og de blir også fort borte på vei hjem.  

 

2. Biler som står å 

går 

Det blir observert flere som velger å la bilen stå å gå mens de er inne i 

barnehagen. Vi må være flinke til å minne hverandre på at vi skal stoppe 

motoren når vi ser at noen glemmer seg bort.  

 

3. Rydde 

grovgarderobe 

for puter 

Enkelte barn er veldig glad i å klatre og putene i gangen har bydd på litt 

utfordringer ved hentesituasjoner.  

De små er raske, og har ikke forståelsen for hva som er farlig, så plutselig 

er de på vei opp på putene.  

De står der for mellomlagring før de skal tilbake på avdeling. 

 

4. Ytterdører må 

lukkes skikkelig 

igjen 

Ytterdørene går ikke alltid igjen, så viktig at dere lukker de skikkelig 

etter dere. Trekk den til deg, ikke bare slipp den.  

5. Romjula Det er tre barn fra Småtroll og 8 fra HokusPokus som har meldt behov i 

romjula. Det kommer ca 10 barn fra Hov, og disse har med seg kjente 

ansatte. 

6. Informasjon om 

vårhalvåret 

Det blir utvidelse på Småtroll på nyåret og vi får fire nye barn. Dette gjør 

at Perlie skal over fra HokusPokus til Småtroll. 

 

7. Inkludering av 

nye barn/familier 

Er det noe vi i FAU og foreldregruppa generelt kan gjøre?  

Forslag at ped.lederne informere om messengergruppene på oppstarts 

samtaler og informerer om FAU-leder, som har ansvar for å legge til nye 

foreldre.  
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8.  FAU vil hjelpe til 

slik at det er rom 

for litt ekstra i 

hverdagen, da de 

har forståelse for 

personalets travle 

hverdag. 

Vi drøfter muligheten for at FAU kan lage flere arrangementer for 

ungene gjennom barnehageåret.  

 

 

Lysfest – i samsvar med høstsuppa? 

 

Hjelp til på arrangementer som allerede er i årsplanen. Det er alltid noen 

som har mulighet til å bidra, enten det er de i FAU eller andre foreldre. 

 

Vi snakket om å bruke Eventyrskoen og gapahuken mer. 

Frokost  

Tenne bål og ha levering der om morgenen eller ved levering på 

ettermiddagen. 

Pinnebrød 

 

På hvert møte fremover legger vi plan til neste for hva vi kan gjøre for 

barnehagen til neste gang. 

 

Det skal godkjennes av personalet før det gjennomføres. 

 

 Eventuelt Foreldrene er opptatte av utetid, og ønsker at det skal prioriteres.  

Men de har forståelse for de gangene det er for kaldt og Idas begrunnelse 

for bemanningssituasjonen på ettermiddagene.   

 

 Neste møte  
 
 


